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PROTOKÓŁ  Nr 18/2011
          z posiedzenia  Komisji Ładu, Porz ądku 

i Ochrony Środowiska
 z dnia 8 sierpnia 2011 r.

Obecni:
1. Stefan Mikiciuk  -  Przewodniczący
2. Włodzimierz Malinowski           - Zastępca Przewodniczącego
2.  Henryk Wójcik                           - Członek Komisji
3. Danuta Opłotna               - Członek Komisji
4. Tadeusz Groszek  - Członek Komisji
5. Adam Wojtyra       - Członek Komisji

Zaproszeni goście:
1. Tadeusz Sasin – radny, powołany do składu komisji oceniającej ogródki w

konkursie na „Najładniejszy ogródek przydomowy”
2. Waldemar Banaszek – Wiceburmistrz Tłuszcza
3. Zofia Malinowska – przewodnicząca Osiedla Kolejowa

Porządek:

1. Przyjęcie protokołu nr 17/2011 z poprzedniego posiedzenia komisji.

2.  Wyłonienie laureatów konkursu na „Najładniejszy ogródek”.

3. Sprawy różne

Proponowany porządek został przyjęty.

Ad 1.

Komisja Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska zapoznała się z treścią protokołu
sporządzonego z poprzedniego posiedzenia komisji, z dnia 3 sierpnia 2011r. Protokół
został przyjęty.

Ad 2.  

Przewodniczący Komisji Stefan Mikiciuk poinformował o laureatach konkursu na
„Najładniejszy ogródek”, którzy zostali wyłonieni w trakcie posiedzenia komisji
przez radnych.

Miasto:

I miejsce Państwo Agnieszka i Jerzy Fluks - Tłuszcz

II miejsce Pani Danuta Sieradzka - Tłuszcz
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III miejsce Pani Jadwiga Boguszewska - Tłuszcz

Wieś:

I miejsce Państwo Barbara i Zbigniew Kurek - Stryjki

II miejsce Pani Barbara Maksimczuk – Postoliska

II miejsce Pani Marzena Rawska – Mokra Wieś

III miejsce Pani Wanda Łosin – Rudniki

III miejsce Pani Krystyna Mroczek – Miąse

Pozostałe osoby, które zgłosiły się do udziału w konkursie otrzymują Wyróżnienia –
Dyplomy. 

Wręczenie nagród i dyplomów odbędzie się w dniu 28.08.2011r podczas Dożynek
Gminnych w Stryjkach.

Ad 3.

Komisja w trakcie posiedzenia wyjazdowego odwiedziła również posesję Państwa
Kamińskich w Tłuszczu w celu oceny sytuacji podtopienia gruntu i budynku
mieszkalnego spowodowanego spływającą wodą opadową z sąsiedniej działki po
wieczornych i nocnych opadach deszczu. 

Radny Malinowski poinformował radnych Komisji, iż w sobotę (w pogodny dzień) u
Państwa Kamińskich był biegły, który rozeznał się w panującej na tej posesji sytuacji,
gdyż wyda opinię w tym zakresie sprawy.

Komisja Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska sporządziła protokół z
przeprowadzonej wizji lokalnej na posesji i w domu Państwa Kamińskich, który
został złożony do Burmistrza Tłuszcza. Stanowi on załącznik nr 2 do niniejszego
protokołu.

Radny Wójcik uważa, że skoro na VII Sesji Rady Miejskiej padła propozycja
przeprowadzenia referendum podczas wyborów w dn. 9.10.2011r. odnośnie zakupu
Pawilonu Handlowego w Tłuszczu z przeznaczeniem pod urządzenie w nim Centrum
Kultury to można byłoby również przeprowadzić kolejne referendum.

Komisja Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska wnioskuje o przeprowadzenie
referendum podczas wyborów parlamentarnych w dniu 9 października
2011r.odnośnie wykonania na terenie całej Gminy Tłuszcz sieci kanalizacyjnej,
wodociągowej, budowy nowej oczyszczalni ścieków w Jasienicy (wykup gruntów),
wykonania przydomowych oczyszczalni ścieków (tam gdzie nie jest to możliwe
wykonanie kanalizacji).

Komisja popiera zgłoszony wniosek jednogłośnie.
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Radny Wójcik uważa, że skoro radnym będzie się trudno wypowiedzieć w tej kwestii
to mieszkańcy, którzy są suwerenami powinni się opowiedzieć za lub przeciw temu
zagadnieniu. 
Szczegóły dotyczące tego przedsięwzięcia i projektu mogą zostać przybliżone przez
specjalistów w tych dziedzinach i przedstawicieli firmy szwajcarskiej, która byłaby
wykonawcą na posiedzeniu komisji. Projekt ten można szacować na wartość około
150 mln zł.

Radny Malinowski zapytał, jakie byłoby obciążenie dla mieszkańców.

Radny Wójcik odpowiedział, że żadnych.  Radny podał za przykład Niemcy i
Szwajcarię, gdzie była już ta metoda stosowana i wszystko działa na bardzo wysokim
poziomie. Wykonawca generalny jest ze Szwajcarii, natomiast podwykonawcami
mogliby być lokalne firmy, które dałyby nowe miejsca pracy mieszkańcom.
Realizacja tej inwestycji byłaby rozłożona w czasie (być może na 10 lat).
Obniżeniem kosztów  nawet o ok. 30% może być wykonanie jednocześnie rur
kanalizacyjnych i wodociągowych. W niedalekiej przyszłości jest potrzebna analiza
kosztorysu, którą zrobi wykonawca. Wzór umowy jest już w urzędzie i prawnicy
powinni sprawdzić zawarte w niej informacje, aby w sposób odpowiedni
zabezpieczyć interesy gminy.

Wiceburmistrz dodał, iż odbywałoby się to na zasadzie dzierżawy na czas
nieokreślony.

Radny Wojtyra zwrócił się z zapytaniem do Wiceburmistrza, czy właściciele
domostw w miejscowości Rudni, którzy mieszkają na uboczu mogli by zawrzeć
umowy cywilno–prawne z ZGKiM na wywóz nieczystości stałych, czy nie będzie
przeciwwskazań prawnych. Spowodowane jest to faktem, iż przedsiębiorcy prywatni
obsługujący teren Gminę Tłuszcz mają zbyt duże i ciężkie samochody, aby dojeżdżać
do tych mieszkańców. 

Radny Wojtyra wnioskuje, aby radca prawny lub doradca burmistrza odpowiedzieli
pisemnie na pytanie, czy ZGKiM może podpisać umowy cywilno-prawne na odbiór
nieczystości stałych od mieszkańców Rudnik, do których prywatne firmy  nie chcą
dojeżdżać i nie są zainteresowane ich obsługą.

Komisja Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska wnioskuje  o wystosowanie pisma
przez Burmistrza Tłuszcza do Zarządu Dróg Wojewódzkich dotyczącego prośby o
wykoszenie i oczyszczenie rowów wzdłuż drogi wojewódzkiej.

Radny Wojtyra wnioskuje o udrożnienie i naprawienie dwóch przepustów w
Rudnikach i Grabowie.
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W związku z zawaleniem się mostu na ul. Tłuszczańskiej w Chrzęsnem, który
tymczasowo został zasypany gruzem, aby mieszkańcy mogli dojeżdżać do domów
radny prosi o wykonanie projektu w trybie pilnym na wykonanie ulicy
Tłuszczańskiej.

1. Pismo korespondencyjne zarejestrowane w dzienniku korespondencyjnym w
dniu 26 lipca 2011r. pod nr 3009 wystosowane przez Panią Tatianę Giej
dotyczące prośby o pomoc w sprawie uzyskania warunków dla polskiej
rodziny z Kazachstanu do osiedlenia się w ramach procedury repatriacyjnej na
terenie naszej gminy. - załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Wiceburmistrz poinformował, iż przeprowadził już wstępne rozmowy z autorką
pisma i jeśli znajdzie się dla jej rodziny odpowiedni budynek do zamieszkania to
Gmina chętnie przyjmie tę rodzinę.

Radni zapoznali się z treścią pisma  i popierają prośbę Pani Giej, jednakże proszą
urząd o przedstawienie koncepcji sprowadzenia tej rodziny do Gminy Tłuszcz.

Następne posiedzenie Komisja ustaliła na dzień 22 sierpnia 2011r. o godz. 9.00.
Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Komisji

Stefan Mikiciuk

*Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy

*Data utworzenia dokumentu: 8.8.2011r.


